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SKUPSTINA CRNE GORE

Predsjedniku Andriji Mandicu

Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skupstine Crne Gore, ministru unutrasnjih poslova,
gospodinu Danilu Saranovicu, postavljam sljedece:

POSLANICKO PITANJE:

V

Postovani ministre Saranovicu^

S obzirom na cinjenicu da se Crna Gora iokom Ijetnjih mjeseci suocava sa izuzetno velikim

prilivom turista i povecanim intenzitetom drumskog saohracaja, posebno na

nqjfrekventnijim granicnim prelazima, molbn Vas da mi date informaciju o planiranim

mjerama Ministarstva unutrasnjih poslova usmjerenim na povecanje efikasnosti i

bezbjednosti protoka ljudi i vozila u datom periodu,. Takode, zelim da znam da li postoji

aktivna saradnja sa nadleznim organima susjednih drzava u pogledu uskladivanja

procedura i koordinacije aktivnosti radi sto efikasnijeg protoka saobracaja.

Obrazlozenje:

Naime, prethodnih godina svjedodili smo stvaranju dugih kolona i visesatnim zadrzavanjima

na granicnim prelazima poput Debelog Brijega, Bozaja i Dobrakova, Sto je izazivalo

nezadovoljstvo kako kod nasih gradana, tako i kod stranih posjetilaca. Zbog toga me
interesuje da li Ministarstva planira kadrovsko i tehnicko jacanje granicnih sluzbi tokom

IJetnJe sezone, kao i uvodenje operativnih mjera za ubrzavanje prelaska granice, ali bez
ugrozavanja bezbjednosti i kontrole. Uvjeren sam da su eifkasnost i bezbjednost na

granicama kljucni ne samo za turisticki imidz Crne Gore, vec i za svakodnevni zivot nasih

gradana.

S postovanjem.

Milos Piiurica \
Poslanik


